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ΤΟΠΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
  

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ

Από  το  Πρακτικό  της  6ης/16-10-2019 συνεδρίασης  του  Τοπικού
Συμβουλίου της Κοινότητας Δροσιάς.

                
ΘΕΜA: Ορθή κατασκευή τάφων.

   Στη Δροσιά και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα την 16η του μηνός
Οκτωβρίου του έτους 2019, ημέρα Τετάρτη και ώρα 16:00 π.μ. το
Συμβούλιο της Κοινότητας Δροσιάς του Δήμου Διονύσου συνήλθε σε
τακτική  δημόσια  Συνεδρίαση,  ύστερα  από  την  υπ’  αριθ.  πρωτ.
38174/10-10-2019 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της Κοινότητας,
που  δημοσιεύθηκε  στον  Πίνακα  Ανακοινώσεων  της  Κοινότητας  και
επιδόθηκε  σε  κάθε  ένα  Σύμβουλο,  σύμφωνα  με  τις  διατάξεις  του
άρθρου  88  του  Ν.  3852/2010,για  συζήτηση  και  γνωμοδότηση  του
παρακάτω θέματος της ημερήσιας  δ/ξης.
    Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Κοιν. Δροσιάς είπε ότι σε σύνολο
επτά (7) μελών είναι παρόντες έξι (6) από τους Συμβούλους της
Κοινότητας:
        ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                 ΑΠΟΝΤΕΣ
    Ποτίδης Χρήστος                         Ιωαννίδης Χαράλαμπος
    Κορνάρου Ιωάννα                
    Πανταζή Αιμιλία
    Λούσης Ιωάννης
    Χατζάκη-Λουκά Δέσποινα
    Ιατρίδου Μαργαρίτα

   Στη συνεδρίαση αυτή κρατήθηκαν τα πρακτικά από τον υπάλληλο του
Δήμου Διονύσου κ. Αργυρόπουλο Παναγιώτη.
   Ο  Πρόεδρος  εισηγούμενος  στο  Τοπικό  Συμβούλιο  το  θέμα  της
ημερήσιας διάταξης λέει τα εξής:

   Στο κοιμητήριο της Δροσιάς, όπως γνωρίζετε, έχουμε πλέον μεγάλο
πρόβλημα χώρου.
   Προσπαθώντας να διασφαλίσουμε χώρο για μελλοντικές ταφές, έχου-
με ξεκινήσει, εδώ και καιρό, την διαδικασία εκταφής των ενταφια-
σμένων άνω των έξι ετών. 
   Έχει παρατηρηθεί, σε πολλές περιπτώσεις, ότι τα σώματα των νε-
κρών, δεν έχουν αποσυντεθεί ακόμα και μετά από έξι ή επτά χρόνια
και περισσότερα σε μερικές περιπτώσεις.
   Υπάρχουν αρκετοί λόγοι που συμβαίνει αυτό, όπως αν ο θανών
έπαιρνε πολλά φάρμακα, αν είχε κάνει χημειοθεραπείες κλπ
   Το σίγουρο είναι ότι ούτε το υπέδαφος του κοιμητηρίου, σε πολλά
σημεία, δεν βοηθάει στην αποσύνθεση των νεκρών. Σε πολλές περι-
πτώσεις, όμως, φταίει και ο τρόπος κατασκευής των τάφων. Όταν αυ-
τοί γίνονται αεροστεγείς, δεν επιτρέπουν τον αέρα και το νερό να
κυκλοφορεί με αποτέλεσμα να μην γίνεται η σωστή αποσύνθεση των σω-
μάτων.



   Από εδώ και στο εξής, προτείνω ότι, θα πρέπει οι εργολάβοι να
παίρνουν ρητές εντολές – οδηγίες από εμάς για τον τρόπο κατασκευής
των τάφων και σε περίπτωση μη συμμόρφωσης να έχουμε την δυνατότητα
να τους υποχρεώνουμε για το γκρέμισμα και την αποκατάσταση των
μνημείων, σύμφωνα με τις οδηγίες που τους έχουμε δώσει. 

Ακολούθησε διαλογική συζήτηση και κατάθεση απόψεων.
ΙΑΤΡΙΔΟΥ ΜΑΡΓΑΡΙΤΑ: Συμφωνώ με την εισήγηση, με την προϋπόθεση ότι
θα μας δοθούν σωστές οδηγίες κατασκευής των τάφων από ειδικό. 
ΠΑΝΤΑΖΗ ΑΙΜΙΛΙΑ: Συμφωνώ με την εισήγηση.   
ΚΟΡΝΑΡΟΥ ΙΩΑΝΝΑ: Συμφωνώ με την εισήγηση.
ΧΑΤΖΑΚΗ-ΛΟΥΚΑ ΔΕΣΠΟΙΝΑ: Συμφωνώ με την εισήγηση.
ΛΟΥΣΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ: Συμφωνώ με την εισήγηση.

Κατόπιν των ανωτέρω τo Τοπικό Συμβούλιο,
           

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι   Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α
και εγκρίνει την εισήγηση του Προέδρου, ως προς την ορθή κατασκευή
των τάφων.
Η κατασκευή να γίνεται με τέτοιο τρόπο ώστε να επιτρέπετε στον
αέρα και το νερό να κυκλοφορεί για να γίνεται η σωστή αποσύνθεση
των σωμάτων.
  
Η απόφαση αυτή πήρε αυξ. αριθ. 14/2019
Το  παρών  πρακτικό  υπογράφεται  ως  ακολούθως.
  
      Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                              ΤΑ  ΜΕΛΗ
     
                            
    ΠΟΤΙΔΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ                         ΚΟΡΝΑΡΟΥ ΙΩΑΝΝΑ
                                            ΠΑΝΤΑΖΗ ΑΙΜΙΛΙΑ
                                            ΛΟΥΣΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ
                                            ΧΑΤΖΑΚΗ-ΛΟΥΚΑ ΔΕΣΠΟΙΝΑ
                                            ΙΑΤΡΙΔΟΥ ΜΑΡΓΑΡΙΤΑ

                        Ακριβές  απόσπασμα
                  Ο   Πρόεδρος  του  Συμβουλίου  


